

PRESSEMITTEILUNG

Nigel Jankelson neuer CEO der Luko Insurance AG

Berlin, 07. November 2022. Nigel Jankelson ist zum 01. November 2022 als neuer Vorstandsvorsitzender und CEO (Chief Executive Officer) der Luko Insurance AG bestellt worden. Er folgt damit auf Max Bachem, der auf eigenen Wunsch das Unternehmen verlässt. Nigel Jankelson war seit 2020 COO (Chief Operating Officer) und seit 2021 Vorstand des Digitalversicherers Coya, der Anfang 2022 mit der Luko Gruppe fusionierte und seitdem als Luko Insurance AG firmiert.



Nigel Jankelson wurde zum 1. November 2022 neuer CEO und Vorstandsvorsitzender der in Berlin ansässigen Digitalversicherung Luko Insurance AG. Als Vorstandsvorsitzender verantwortet Jankelson nun die Bereiche Finanzen, Vertrieb, Operations und HR. In seiner neuen Funktion verfolgt er das Ziel, die Luko Insurance AG zum effizientesten Risikoträger im europäischen Markt auszubauen, indem er die proprietäre Technologie- und Datenplattform von Luko nutzt und vorantreibt.

Nigel Jankelson war COO der Investment Bank Macquarie in New York und ist seit 2020 COO und seit 2021 zudem Mitglied des Vorstands des Digitalversicherers Coya. Im Januar 2022 firmierte Coya nach Zusammenschluss mit der Luko Gruppe in Luko Insurance AG um.

"Ich freue mich darauf, in der Rolle des CEOs mit unserem großartigen Team Luko Insurance weiter zu entwickeln und unsere Position als digitaler Vorreiter bei Versicherungen weiter auszubauen", so Nigel Jankelson über seine neue Rolle im Unternehmen.

Max Bachem, bisheriger CEO und Vorstandsvorsitzender der Luko Insurance AG, verlässt Luko auf eigenen Wunsch, um sich der Gründung eines neuen Unternehmens zu widmen. In seiner Zeit als Vorstandsvorsitzender konnte Max Bachem mit seinen Vorstandskollegen Nigel Jankelson und Julia Sharonova einen starkes Umsatzwachstum verbuchen, den Zusammenschluss der Coya AG

mit der Luko Gruppe in kürzester Zeit realisieren sowie zahlreiche Unternehmenspreise für die Luko Insurance AG gewinnen.

“Es ist eine bemerkenswerte Leistung des aktuellen Vorstands, wie sich Luko Insurance entwickelt hat. Mit der Restrukturierung des Geschäftsbetriebs, welches zur Verdreifachung der Umsatzen bei einer stark verbesserten Kostenbasis und guten Schadenquoten im letzten Geschäftsjahr geführt hat, sowie mit der reibungslosen Umsetzung des Zusammenschlusses mit der Luko Gruppe wurden die Weichen für eine erfolgreiche Zukunft gesetzt. Ich danke Max Bachem für seinen höchst erfolgreichen Einsatz und freue mich, dass Nigel Jankelson den internationalen Ausbau der Luko Insurance AG als digitale Versicherung fortführen wird”, sagt Thomas Münkler, Aufsichtsratsvorsitzender der Luko Insurance AG.

Raphaël Vullierme, CEO und Gründer der Luko Gruppe sowie Aufsichtsratsmitglied der Luko Insurance AG, fügt hinzu: "Ich bin mir sicher, dass Nigel Jankelson die Erfolgsgeschichte der Luko Insurance AG fortschreibt. Unser gemeinsames Ziel für Luko Insurance ist es, den Versicherer weiter zu vergrößern, den Umsatz in 2023 erneut zu verdreifachen und bald die Profitabilität zu erreichen."

Über Luko

Luko erfindet die Haftpflicht-, Haus- sowie Tierversicherungen neu und stellt mit einem proaktiven und präventiven Ansatz die soziale Verantwortung in den Mittelpunkt. Das B-Corp-zertifizierte Unternehmen mit erstklassigem Kundenservice sichert bereits über 400.000 Kunden ab und ist das am schnellsten wachsende Insurtech-Unternehmen in Europa. Luko wurde 2018 von Raphaël Vullierme und Benoit Bourdel in Paris gegründet und ist dabei, die Wahrnehmung der Menschen von Versicherungen in etwas wirklich Positives zu verwandeln. Angetrieben von einer einzigartigen Mischung aus Technologie, Transparenz und sozialer Verantwortung, richtet Luko sein Wachstum auf ein neuartiges Versicherungsmodell aus, in dessen Mittelpunkt sein Giveback-Programm steht, bei dem überschüssige Prämien an von den Versicherungsnehmern ausgewählte Wohltätigkeitsorganisationen gespendet werden. Die Luko Insurance AG mit Sitz in Berlin ist der Risikoträger der Luko-Gruppe und ist eines der wenigen digitalen Versicherungsunternehmen in Europa mit BaFin-Lizenz. www.luko.eu • [Presse kit](#)

Pressekontakt

Thomas Doriath

Email: press@luko.eu

Tel: +49 176 2424 4283

PRESS RELEASE

Nigel Jankelson becomes new CEO of Luko Insurance AG

Berlin, November 1, 2022. Nigel Jankelson has been appointed as the new CEO and Chairman of the Management Board of Luko Insurance AG with effect from 1 November 2022. He succeeds Max Bachem, who is leaving the company at his own request. Nigel Jankelson was since 2020 COO and since 2021 a management board member of the digital insurer Coya, which merged with the Luko Group in 2022 and has been operating as Luko Insurance AG since.



Nigel Jankelson became the new CEO and Chairman of the Management Board of Berlin-based digital insurer Luko Insurance AG on 1 November 2022. As CEO, Nigel Jankelson is now responsible for Finance, Sales, Operations and HR. In his new role, he aims to grow Luko Insurance AG into the most efficient insurance risk carrier in Europe by leveraging and expanding Luko's proprietary technology and data platform.

Nigel Jankelson was a COO at investment bank Macquarie in New York and has been COO since 2020 and in 2021 he became a member of the management board of digital insurer Coya, which was renamed Luko Insurance AG through Coya's merger with the Luko Group in 2022.

"I am looking forward to further developing Luko Insurance in my role of CEO together with our great team. My target is to further expand our position as a digital pioneer in insurance," Jankelson said about his new role at the company.

Max Bachem, previous CEO and Chairman of the Management Board of Luko Insurance AG, is leaving Luko at his own request to found a new company. During his time as CEO, Max Bachem, together with his fellow management board members Nigel Jankelson and Julia Sharonova, was able to achieve strong sales growth, realize the merger of Coya AG with the Luko Group in a very short period of time and win numerous awards for Luko Insurance AG.

"It is a remarkable achievement of the current management board how Luko Insurance has developed. The restructuring of the company, which led to a tripling of revenue in the last financial year with a greatly improved cost base and good claims ratios, as well as the smooth post-merger integration with the Luko Group, have set the course of the company for a successful future. I would like to thank Max Bachem for his highly successful efforts and am pleased that Nigel Jankelson will continue the expansion and the internationalization of Luko Insurance AG as a digital insurance company," says Thomas Münkkel, Chairman of the Supervisory Board of Luko Insurance AG.

Raphaël Vullierme, CEO and Founder of the Luko Group and member of the Supervisory Board of Luko Insurance AG, adds: "I am sure that Nigel Jankelson will continue the success story of Luko Insurance based on the solid model we've been building and great technical results we got this year. He'll play a big role in scaling company further and achieving our targets for Luko Insurance : triple the revenue again in 2023 and soon reach profitability."

About Luko

Luko is reinventing liability, home as well as pet insurance with a proactive and preventive approach that focuses on social responsibility. The B-Corp certified company with first-class customer service already covers over 400,000 customers and is the fastest growing insurtech company in Europe. Founded in Paris in 2018 by Raphaël Vullierme and Benoit Bourdel, Luko is transforming people's perception of insurance into something truly positive. Driven by a unique blend of technology, transparency and social responsibility, Luko is focusing its growth on a novel insurance model centred on its Giveback programme, where excess premiums are donated to charities chosen by policyholders. Luko Insurance AG, based in Berlin, is the risk carrier of the Luko Group and is one of the few digital insurance companies in Europe with a BaFin licence. www.luko.eu • [Press kit](#)

Press contact

Thomas Doriath
E-Mail: press@luko.eu
Phone: +49 176 2424 4283